
 

 

 

Številka: 900-94/2025-4 

Datum: 23. 4. 2025 

 

 

 

Z A P I S N I K 

24. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v torek, 22. aprila 2025 ob 18.00 uri na 

sedežu Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Matjaž Slavko Ilnikar, Petra Blajhribar Kubo, Saša Đorđević, Žiga Kosi, 

Tamara Krebelj, Vesna Petrič, Filip Slakan Jakovljević, Marjan Starc, Pavle 

Šijanec, Darja Zajc, Helena Marija Zupan, Bogdana Žagar Stelling. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Damjan Jović – opr.,Maja Selič, - opr., Igor Marn – opr., Beno Pehani – opr. 

 

OSTALI NAVZOČI: Sanja R. Ljubijankić, Urška Fajmut – obe SLS MU MOL                       

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti  članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet sklepčen 

in lahko prične s sejo.  

Predsedujoči dal na glasovanje predlog dnevnega reda: 

 

Predlagam naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 23. redne seje Sveta ČS Šiška  MOL  

2. Seznanitev z OPPN C-tower 

3. Poročanje predsednika sveta ČS Šiška 

4. Pobude in predlogi  

5. Razno 

 

Navzočih je bilo 12  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12  članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 24. REDNE SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 24. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/24: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 24. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 1/24 je bil sprejet. 

AD 2. 

 SEZNANITEV Z OPPN C-TOWER 

Na ČS Šiška je bil v preteklosti že sestanek oziroma seja sveta glede priprave OPPN C-tower, na 

katerega smo povabili investitorja, arhitekte, nadzorni odbor Celovške 143. Projekt je bil takrat šele v 

pripravi in nismo bili na ČS uradno obveščeni o njem. 

Svet ČS Šiška je prisluhnil stanovalcem v neposredni bližini planirane gradnje. Na podlagi takratnega 

srečanja se je dogovorilo, da se bodo deležniki med seboj usklajevali kolikor bo mogoče v planiranem 

projektu. 

 

ČS je sedaj dobila uradni poziv Oddelka za urejanja prostora MOL za podajo prvega mnenja o 

prostorskem aktu. Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

V razpravi so sodelovali g. Đorđević, g. Ilnikarja, g. Žagar Stelling, g. Šijanec, g. Slakan Jakovljević,          

ga. Blajhribar Kubo, g. Žagar, g. Starc.  

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/24: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil s projektom C-tower in v 

zvezi s tem poziva vse vključene deležnike, da nadaljujejo z aktivnim dialogom, iskanjem rešitev 

in mediacijo v okviru postopka. 

Ob tem Svet ČS Šiška predlaga Mestni občini Ljubljana, da v okviru projekta odkupi prostore v 

pritlični etaži objekta za potrebe lokalne skupnosti in njenega delovanja. 

Svet ČS Šiška hkrati apelira na Mestno občino Ljubljana, da skladno z načrtovano gradnjo in ob 

upoštevanju povečanega števila prebivalcev, poslovnih subjektov in uporabnikov storitev 

sistematično razvija tudi gospodarsko javno infrastrukturo ter družbeno infrastrukturo – 

kanalizacijo, vodovod, javni promet, kolesarske poti, parkirišča, šole, vrtce in zdravstvene 

storitve. Razvoj Šiške mora slediti celostni urbanistični viziji mesta, ki temelji na trajnostnem, 

vključujočem in prostorsko usklajenem razvoju.  



 

3 

 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 2/24 je bil sprejet. 

 

AD 3. 

   POROČANJE PREDSEDNIKA SVETA ČS ŠIŠKA 

 

1. ARSO – merilna naprava 
Predsedujoči je povedal, da je ČS svetnik g. Pehani obvestil, da merilna postaja v lasti ARSO še vedno 

povzroča motnje, ki se v obliki brnenja prenašajo na objekt Pavšičeva 4, sicer manj, vendar še vedno 

nesprejemljivo in popolnoma nedopustno. Dogovorjeno je, da se bo ponovno obvestilo ARSO o 

neodpravljeni motnji. 

 

2. Čistilne akcije ČS Šiška 
Predsednik je obvestil svet ČS, da so čistilne akcije uspele. Vključena so bila društva ČS Šiška in 

prostovoljni občani. Posredovana so bila poročila o opravljenem delu. Predsednik sveta ČS se vsem 

sodelujočim zahvaljuje. 

3. Invazivni tujerodni pajesen – terenski sestanek z MOL OGDP, MOL OVO ter svetnico 

ČS Šiška 

Predsednik je svet seznanil s terenskim sestankom ogleda problematike invazivnega tujerodnega 

pajesna. Sestanka na terenu s strani ČS se je udeležila svetnica ga. Žagar Stelling, Ugotovljeno je bilo, 

da bo drevo v najkrajšem času odstranjeno. Predsednik se je zahvalil za udeležbo svetnice na terenu. 

4. Korotansko naselje 

Četrtna skupnost je prejela nekaj klicev na zadevo dogajanja v Korotanskem naselju, kjer se 

predvideva gradnja. Lastništvo zemljišča je po zadnjih podatkih v domeni SDH – Slovenski 

državni holding. Več podatkov se ni uspelo pridobiti. Zadevo se bo spremljalo. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali g. Ilnikar, g. Đorđević, ga. Žagar Stelling, ga. Zupan, g. Slakan Jakovljević, g. 

Starc, g. Šijanec. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

SKLEP ŠT. 3/24: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana se je seznanil s poročilom predsednika sveta 

ČS Šiška. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 3/24 je bil sprejet. 
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AD 4.  

 

POBUDE IN PREDLOGI 

 

1. OBRAVNAVA PREJETIH POBUD IN PREDLOGOV 

Do datuma sklica seje smo prejeli pobude svetnika ga Marjana Starca in svetnika g. Bena Pehanija. 

Pobude so svetnice in svetniki prejeli s sklicem seje.  

 

Prejeta pobuda svetnika g. Starca je bila obravnavana na seji. Predsedujoči je predal besedo g. Starcu, da 

obrazloži pobudo. Pobuda se nanaša na ustanovitev dnevnega centra za starejše v Kosezah. 

Predsedujoči je odprl razpravo o pobudi. V razpravi so sodelovali g. Starc, ga. Žagar Stelling, g. Ilnikar, 

g. Šijanec, ga. Petrič, g. Đorđević. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 4/24: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda 

svetnika sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. Pobuda se nanaša za vzpostavitev 

dnevnega centra na lokaciji Koseze, ki ga tam še ni, po vzoru Dnevnega centra na 

Kunaverjevi v ČS Dravlje. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 4/24 je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je povedal, da bo naslednja prejeta pobuda svetnika ga. Pehanija, in obravnavana prav 

tako na današnji seji. Pobuda se nanaša na poškodovano cestišče na križišču pri Slovenija avto. 

Predsedujoči je odprl razpravo o pobudi. V razpravi so sodelovali g. Šijanec, g. Žagar, g. Ilnikar,                  

g. Slakan Jakovljević, g. Đorđević. 

Predsednik sveta ČS je pozval svetnike in svetnike, da posredujejo podobne kritične točke, da se 

posredujejo  na pristojne službe MOL v obravnavo. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA št. 5/24: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda 

svetnika sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. Pobuda se nanaša na 

preplastitev križišča Slovenija Avto – prehodi za pešce. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 5/24 je bil sprejet. 
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ČS je prejela pobudo predstavnika Računalniškega muzeja na Celovški 111, ki jo je svet ČS prejel kot 

gradivo.  

Pobuda se nanaša na postavitev količkov ob zelenici poleg Računalniškega muzeja. 

Predsedujoči je odprl razpravo o pobudi.  

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 6/24: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda 

predstavnika Računalniškega muzeja sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. 

Pobuda se nanaša na postavitev količkov ob zelenici Računalniškega muzeja Celovška 

cesta 111. 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 6/24 je bil sprejet. 

 

Glede prejete pobude svetnika g. Pehanija glede grbine na Tugomerjevi ulici, blizu Aladina, pa je 

predsednik povedal, da je bila ta pobuda že podana na pristojno službo MOL. 

 

Odgovor MOL OGDP je bil, da na mestu pri naslovu Tugomerjeva ulica 14, kjer je trenutno 

postavljena kratka grbina, je predvidena postavitev daljše grbine. Projektni načrt za gradbeni poseg 

je v fazi izdelave. 

Sejo sta zapustila g. Šček in ga. Zajc. 

 

AD 5. 

       RAZNO 

 

Predsednik je svetnike obvestil glede možnosti evidentiranja kandidatov v svet OŠ Spodnja Šiška. 

G. Žagar Stelling je pohvalila očiščen dostop do garaž v Kosezah. Ponovno je bilo izpostavljeno vprašanje 

glede sanacije mostička od poslovno stanovanjskega objekta do naselja v Kosezah. Predsednik je svetnike 

obvestil, da je projekt v fazi priprave.  

 

Dnevni red 24. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 

predsednik je zaključil sejo ob 19.15 uri. 

 

Zapisali: 

Sanja R. Ljubijankić 

Urška Fajmut 

 

           Predsednik Sveta 

                  Četrtne skupnosti Šiška 

                                                                                                                     Matjaž Slavko Ilnikar 


